

劉卓錦

1959	出生
2008	加入東三院賽馬會復康中心的「藝聚畫社」
	參加東華三院賽馬會復康中心《漁情》畫展
2010	參加「藝聚公社」舉行的東華三院賽馬會復康中心Happy Face大笑臉共融面譜創作展暨弱能人士展
2011	參加東華三院「愛不同藝術」舉行的《天生我手必有用》書法及《我倆娃·娃》裝置展覽
	參加「我圓我夢」殘疾人士展藝計劃慈善拍賣
	入選「我圓我夢」藝術集
2012	參加「我圓我夢」殘疾人士展藝計劃慈善拍賣
2013	入選「我圓我夢」藝術集II

LAU Cheuk-kam

1959	Born
2008	Joined the Inclusive Art Hub at Tung Wah of Hospitals Jockey Club Rehabilitation Complex
	Participated in the art exhibition "Passion Fish" at TWGHs JCRC
2010	Participated in the art exhibition featuring face mask "Happy Face-Masks Making" and "Painting Exhibition of People with Disabilities" organized by TWGHs JCRC at Artist Commune
2011	Participated in the calligraphy exhibition "Hand of Purpose: My Choice" at i-dArt, and the installation art exhibition "Jolly Dolly World"
	Artwork selected in <i>"imperfect" Art Collection</i>
2012	Participated in Charity Auction for "imperfect" Art Development Programme for Artist with Disabilities
2013	Artwork selected in <i>"imperfect" Art Collection II</i>